
lVlariola Gawtowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclar.vek 29 .49.2020

Pan
Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzeim4 pro$b4 w imieniu mieszkaricow

Zawisla o uwzglgdnienie w planie budowy og6lnodostgpnych stacji

ladowania na obszarze Miasta Wloclawek dzielnicg Zawi$le.

Mieszkancy wskazujq.lako dogodne i bezpieczne miejsce

do tadowania pojazdow elektrycznych teren prry ulicy Grodzkiej

( po malej pEtli autobusowe.i MPK) tuz przy MoScie Stalowym,

r.v poblizu skrryzowania ulic Grodzkiej , Mostowej i Lipnowskiej.

Na przeciwko znajdujq sig budynki - Biblioteki, Poczty Polskiej,

Przychodni Zdrowia, Apteki, w poblizu jest Zespol Szkol nr 8

i sklepy. Bgdzie to dogodne miejsce do ladowania dla mieszkaf,cow

Zawi|la i wszystkich innych uzytkownikow pojazdow elektrycznych.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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